

信仰宣言

1. 我們相信舊約和新約聖經都是由上帝所默示的，是我們信仰和行為的最高準則。
2. 我們相信唯一的上帝是；聖父，聖子，聖靈，三位一體永生的真神。
3. 我們相信人是；上帝按照著祂自己的形像造的，他們因罪孽而跌倒，並失去了屬靈的生命，因而與神隔絕。
4. 我們相信，我們的主耶穌基督是永生神的獨生子。我們相信耶穌是從童貞女所生，完全無罪的生命，是為贖我們的罪而死，死後肉體復活，並升天到天父那裡去，祂將會帶著權柄和榮耀再次降臨。
5. 我們相信聖靈，是三位一體真神的第三位格，常與信徒同在，永不止息地見證基督。
6. 我們相信，我們得蒙救贖，完全藉著主耶穌基督的寶血，信徒唯信靠主耶穌基督才能得蒙救贖和恩典，凡因信稱義的，便被聖靈重生，並成為神的兒女。

STATEMENT OF FAITH

1. We believe in the Scripture of the Old and New Testament is given by the inspiration of God and is the supreme authority in all matters of faith and conduct.
2. We believe in one God eternally exists in three persons – the Father, the Son, and the Holy Spirit.
3. We believe that man was created in the image of God, that he fell through sin, and lost spiritual life which is separation from God.
4. We believe that Jesus Christ our Lord is the God from Eternity, the only begotten Son of God. We believe in the virgin birth, sinless life, atoning death and bodily resurrection, in His ascension to the Father, and in His return with power and glory.
5. We believe that the Holy Spirit, the Third Person of the blessed Trinity, dwells in every believer and He is ever present to testify Christ.
6. We believe our redemption has been accomplished solely by the blood of our Lord Jesus Christ, the salvation of the believer comes only through Jesus Christ, all who receive by grace through faith in the Lord Jesus Christ are born again of the Holy Spirit and become children of God.